
 

 

VERSLAG VERGADERING E-TEAM 

📅 woensdag 18 september 2024 

🕢 19:30 

🔑 Tina 

✅ Aanwezig: Amin, Rany, Sander, Tina, Vicky 

      Verontschuldigd: / 

      Afwezig: / 

🧾Legende:  I  deze topics vullen we op voorhand aan, worden nagelezen en worden niet behandeld 

op het E-Team;  G  is gesprek dat doorgaat tijdens de vergadering, maar waarover zeker ook op 

voorhand info mag komen;  N  is een nieuwe taak waar iedere geïnteresseerde zijn eigen naam bij 

mag zetten. 

Wanneer E-Teamleden aan onderwerpen denken die niet zijn opgenomen in de agenda mogen deze 

er steeds bij genoteerd worden, topics mogen ook verschoven worden. 

Een naam in het rood duidt aan aan wie een taak(je) werd toegewezen. 

 

MAANDELIJKS TERUGKERENDE ZAKEN 

 

Goedkeuren verslag vorige vergadering G Coulissen                                        

 

Vorige verslag werd goedgekeurd.  
 

Financiën G Coulissen                                    Tina 

 

- Tina mailde de ondernemingsrechtbank van Brussel omdat de publicatie i.v.m. wijziging 

bestuur nog niet gepubliceerd werd in het Belgisch Staatsblad, ondanks de aanvraag via 

brief van 18 juni 2024. Op 30 augustus verscheen de publicatie,zie Staatsblad jkg ELEMENT 
Tina kan nu de wijziging van de bankkaarten (stopzetting bankkaart Jelle en nieuwe 

bankkaart Vicky) in orde brengen. 

- Sander heeft jetons van GMM die we mogelijk kunnen gebruiken voor de herbruikbare 

tickets. Hij heeft deze vergadering twee exemplaren (1 bewerkt en 1 origineel) mee zodat 

we de jetons eens zien. We beslissen de gele jetons te gebruiken als drankbonnetjes voor de 

acteurs, deze moeten hiervoor niet afgeschuurd worden. Sander bezorgt de jetonnen aan 

Tina, die ze bij de rode ELEMENT-jetons zal bewaren. We kunnen dan met deze rode jetons 

experimenteren voor toegangstickets. 

 

http://www.ejustice.just.fgov.be/cgi_tsv/list.pl?language=nl&naam=jkg+ELEMENT&page=1&view_numac=819494503#SUM


 

- Sander zocht op welke (potentieel betalende) apps het meest geschikt zouden zijn om 

tickets te checken. Er zijn volgens zijn onderzoek tot dusver twee geschikte opties: Luma en 

Checkinera (add-on via Tickera). Luma is gratis maar moet je apart opstellen en kost meer 

werk, Checkinera is een add-on voor Tickera en is al geïntegreerd met onze website en sales 

maar vereist een abonnement upgrade van Tickera. Nu kost het Tickera-abonnement ons 

€99 per jaar. Checkinera zit hier niet in, enkel als we upgraden naar een lifetime 

abonnement (waarde ongeveer 5 jaar); het abonnement is dan oneindig geldig. We 

gebruiken het programma al 5 jaar, dus deze kost hadden we er in principe al uit kunnen 

halen. Sander denkt dat dit een interessante investering kan zijn. Tina merkt op dat dit een 

grote kost is die we op een boekjaar zouden uitgeven, Vicky vult aan dat dit niet begroot 

werd.  

Kunnen we dit al implementeren voor 1984? Rany merkt op dat dit door de lay-out van GC ‘t 

Kwadrant dit niet echt nodig is, maar Vicky merkt op het daarom net een goed moment om 

te checken.  

Checkin (huidige app) en Tickera lijken exact op elkaar van lay-out, waardoor Tina zich 

afvraagt of dit niet dezefde app is. Sander zou dit best kunnen navragen bij Joren. Tina 

stelt voor dat Sander het eens installeert om het te testen. (Technische uitleg met code en 

Excel: Joren gebruikte een Excel voor zichzelf. Op de website staan evenementen met een 

code die ingelezen moet worden in de app. Dan krijgen we een lijst, en die is gelinkt met 

Excel. De Excel Checkin addon staat op onze Drive). 

We spreken het volgende af:  

1. Sander checkt met Joren 

2. Op basis daarvan komt Sander terug naar het E-Team:  

- Ofwel was het niet Checkinera en kunnen we dat gebruiken,  

- Ofwel was het wel Checkinera en kunnen we Luma gebruiken. 

Sowieso raadt Sander aan om het lifetime abonnement te nemen. Tina is geen voorstander 

van de app.  

Waarom moeten we zo nodig het exacte aantal mensen in de zaal proberen achterhalen? 

Misschien moeten we duidelijker communiceren via de kassa over hoeveel tickets werden 

verkocht? De leden willen echter echt weten hoeveel koppen er in de zaal zaten, ongeacht 

van hoeveel tickets er werden verkocht. We zullen eens testen bij 1984 met een 

‘klikkerapp’ om te kijken. Dan zien we ook of er veel verschil zit op die telling en de telling 

volgens de kassa. Rany zoekt hier een vrijwilliger voor.  

 

 

GESPREKSONDERWERPEN 

 

We evalueren de eerste werkmaanden van dit nieuwe E-Team aan de hand van volgende puntjes die 

werden voorbereid door Vicky: 

 

Beknopte evaluatie G Coulissen                                   Vicky 



 

- Whatsapp 

- Hoe lukt het met Amin? En met de rest? Wie heeft wat nodig? 

- Welke gevoelens heersen er en wat is er nodig om die te verbeteren? 

- Verzette werk - werkdruk 

- Kunnen we na 3 maanden zeggen dat we goed bezig zijn? 

- Wat is ons doel voor het komende jaar? 

We spreken af dat we het verslag van dit gesprek niet publiceren in het verslag dat op de website 

komt. Onderstaand wat we besproken hebben: 

- Whatsapp: wat vinden we van de huidige structuur? Nu is het rustiger, minder meldingen, 

maar gesprekken vallen soms stil. Zouden we toch Discord proberen? Sander zegt dat we dit 

heel precies kunnen instellen. We beslissen om hiervoor te gaan! We starten een nieuwe 

server voor het E-Team (in plaats van de bestaande server nieuw leven in te blazen, want 

dan zou deze onder andere overgedragen moeten worden van Jonas naar de info. Sander zal 

hier als meest vertrouwde gebruiker van Discord voor zorgen. 

- Hoe lukt het met Amin? En met de rest? Wie heeft wat nodig? 

Amin vindt dat het goed gaat, maar heeft last van een paar dingen. Hij mist soms 

communicatie, bijvoorbeeld met Sander over de verjaardag en ook over de evaluatie van de 

schrijfcursus. Vicky vraagt of we hem meer moeten begeleiden. Amin zegt dat hij 

bijvoorbeeld meer feedback verwacht had op zijn ideeën voor de verjaardag. Voor de rest 

van het E-Team was zijn vraag niet echt duidelijk. Amin mag zeker op het moment zelf 

aangeven als hij vragen heeft of meer input wil, en dit duidelijk naar de rest 

communiceren. Amin wil wel meer informatie over sommige zaken, zoals bijvoorbeeld de 

website.  

- Welke gevoelens heersen er en wat is er nodig om die te verbeteren? 

Vicky geeft aan dat ze iets minder aanwezig geweest is, en dat ze hoopt dit te verbeteren. 

De start van het schooljaar rond 1 september is natuurlijk ook een drukke periode voor 

leerkrachten. Rany zegt zich hier aan gestoord te hebben, ook omdat ze verder had willen 

staan met ELEMENT 2.0. Zo is ze bang dat we het momentum wat aan het verliezen zijn.  

Amin vraagt of dit iets is dat we uit handen hadden kunnen geven, bijvoorbeeld aan de 

leden. ELEMENT 2.0 is net een kerntaak van het E-Team, zo haalde Erwin ook aan tijdens 

het OverdrachtsE-Team. Rany had hier graag meer willen ondersteunen bij Vicky 

(bijvoorbeeld met de poll), maar had nog duidelijker aan Vicky kunnen aangeven hoe 

belangrijk ze dit vond.  

Tina benadrukt nog eens dat we tijdens vergaderingen te lang blijven hangen bij 

futiliteiten. We zijn al eindeloos op die jetons en tickets teruggekomen, en hebben er nu in 

deze vergadering eigenlijk ook te veel tijd aan besteed. 

Rany vindt dat we veel dingen laten liggen tot de volgende vergadering, en meer tussendoor 

moeten werken. Tussen E-Teams door lijkt men bijna alleen. Tina benadrukt dat iedereen 

tussendoor wel echt aan het werk is, maar het voelt soms wat meer alleen. 

Tina vindt onze verslagen niet volledig genoeg. Het verslag bevat niet alle info die we 

tussendoor bespraken of in de WhatsApp. We zouden de agenda beter kunnen aanvullen en 

invullen, zodat er een volledige rapportage gegeven wordt. We zullen hier in de toekomst 

meer aandacht aan besteden.  

 



 

Tijdig de agenda invullen helpt hier ook bij. Nu hebben mensen die op tijd de agenda 

invullen niet alle info, tegenover mensen die te laat zijn eigenlijk wel. Vicky mag dit en de 

agenda harder bewaken. We spreken nu een striktere deadline af waartegen we de agenda 

invullen, dit wordt de zaterdagavond (tegen zondagochtend 5u) voorafgaand aan het 

volgende E-Team.  

Sander bekent dat hij minder gemotiveerd is de laatste tijd, onder andere door zijn 

operatie, de trouw en de stress, mensen die ontslagen zijn op het werk, hogere werkdruk, 

de problemen op de website, ... Hij vindt dat hij steken heeft laten vallen (o.a. 

verjaardag), dit heeft hij al uitgepraat met Amin. Sander neemt sowieso veel taken op.  

We mogen sneller aangeven als iets niet lukt (door eender welke omstandigheid). Vicky zegt 

ook dat we hier directer naar mogen vragen, als we merken dat er taken bij een E-Teamlid 

blijven liggen. Sander geeft het voorbeeld van de website die crashte, waar hij iets meer 

tijd nodig had om het probleem op te lossen, en Valerie direct over alternatieven begon na 

te denken zodat mensen wel degelijk zouden kunnen reserveren. Amin vindt dat Sander te 

veel doet, Sander heeft net het gevoel dat hij te weinig doet.  

Vicky geeft aan dat mensen met frustraties of bezorgdheden altijd bij haar terecht kunnen.   

Als er mensen met ideeën zijn, mogen ze die altijd delen. Rany zou bijvoorbeeld graag meer 

input willen voor de socials, want dit is iets waar ze niet goed in is en eigenlijk ook niet 

graag doet (maar wel belangrijk vindt, ook al kost het haar meer tijd en energie). Amin wil 

haar hier meer in bijstaan.  

 

Niet veel nieuws. Vicky gaat de poll maken om een datum te prikken met de mensen die gevraagd 

werden voor ELEMENT 2.0 en de overige E-Teamleden.  

We hebben lang moeten wachten op een reactie van Don van OPENDOEK, die ons op 17 september 

heeft laten weten dat het erg druk was en hij tegen de dag erop het verslag probeert af te werken. 

Hij heeft contact opgenomen met Erwin maar had verder nog geen nieuws. Erwin zou wel 

beschikbaar zijn om het vervolgtraject met ons aan te gaan, hij heeft geen andere lopende 

opdrachten.  

Het huishoudelijk reglement was zo goed als af, we kunnen hier nog eens met de fijne kam 

doorgaan voor de aanvang van het meistuk.  
 

1984 (25-27 oktober 2024) G Podium                                       Rany 

 

- Externe workshop: Rany heeft met Sam de mogelijkheid van een externe workshop nog eens 

besproken, maar we weten niet of we dit binnen de voorziene repetities gaan kunnen 

organiseren zonder in de problemen te komen met onze repetitietijd. We hebben namelijk 

twee repetities gemist, waardoor we krap zitten om dit in de repetitietijd in te vullen. We 

moeten hier als E-Team bij een volgende productie strenger op zijn. Rany merkt op dat er 

voor dit stuk een redelijk korte repetitieperiode was: het script was definitief af op 4 juli, 2 

 

ELEMENT 2.0 G Coulissen                                   Vicky 



 

repetities vielen weg doordat Sam op vakantie was en 2 repetities konden niet doorgaan 

zoals gepland wegens Phantasialand/ziekte.  

- Zaal ‘t Kwadrant: Sander meldde begin augustus in de WhatsApp dat we de zaal in Machelen 

zouden hebben vanaf 17 oktober, in plaats vanaf 21 oktober. Tina vraagt dit na bij Annick 

zodat we hier duidelijkheid over krijgen.  

- Verzekeringen: een heel aantal leden zijn verzekerd tot begin oktober. Tina mailde 

OPENDOEK opnieuw wegens problemen met de ledenmodule op de website. 

- Techniekkosten: zijn gratis (inbegrepen in de prijs, zijnde de gemeente die de bar uitbaat). 

- Sponsortocht: deze gaat door voorafgaand aan de 18e verjaardag op zaterdag 28 september; 

leden zijn op de hoogte. Tina brengt hiervoor de documentatie in orde, productie zorgt dat 

de affiches aanwezig zijn. Er zal zowel een groepje (Sarah, Billy en de kids) rondgaan in 

Machelen/Diegem, en dan een groepje in Vilvoorde. Afspraak aan het Bolwerk om 12u30. 

Team Machelen/Diegem krijgt op voorhand de gegevens en benodigdheden van Rany. 

- Affiche: Thomas maakte uiteindelijk het ontwerp voor de affiche. Er werden 250 

exemplaren besteld via Flyer.be. In plaats van flyers zouden we voor deze productie graag 

een sticker hebben, we zijn dit nu aan het bekijken met het groepje voor de marketing van 

1984. 

- Repetitieverloop & extra repetities: Na de repetitie van 12 september werd er gevraagd hoe 

de acteurs zich voelden over de timeline van de repetities (op het moment van de 

vergadering nog 5 te gaan voor de generale week). De meesten zien het zeker nog zitten. 

Wel zouden we mogelijk de repetities een halfuurtje vroeger starten. Ook werd de acteurs 

gevraagd nu al alle tekst van alle scènes goed vanbuiten te kennen (in plaats van enkel de 

tekst van de scènes die op het programma van de repetitie staan), om voldoende 

flexibiliteit te hebben om andere scènes te repeteren bij afwezigen/zieke mensen.  

- Radio Moetoen: op dinsdag 17 september wordt Sam geïnterviewd bij Radio Moetoen. Het 

interview wordt uitgezonden in de uitzending van zondag 13 oktober tussen 10 en 12. Ook 

iedere werkdag van de week erna zenden ze een fragment uit omstreeks 17u10.  

- Reserveringen tickets: 42 (tussenstand donderdag 12/09). 

- Oproep figuratie: geen reactie op de oproep voor figuratie van Sam in de ledengroep op 

WhatsApp. Vicky vraagt of we een oproep kunnen lanceren bij OverKop, een vereniging voor 

jongeren van 12 tot 25 die niets, iets of veel aan hun kop hebben. Rany zegt dat het stuk 

inhoudelijk nogal zwaar is, en misschien geen aangename eerste kennismaking met theater 

voor jongeren die mogelijk wat kwetsbaarder zijn? Oproep via OPENDOEK of algemeen 

posten? Sander zegt dat Sam best een lijstje kan maken van mensen die hij denkt te kunnen 

overtuigen, en hen persoonlijk aanspreken. Tina merkt op dat dit uiteindelijk een probleem 

is dat de regie moet oplossen, en niet het E-Team. 

- Helpers: Rany lanceert volgende week de oproep voor de helpers om aan de kassa te zitten 

etc. 

- Bibliotheekactie: we zijn in contact met de bibliotheken van Vilvoorde en Machelen/Diegem 

voor een samenwerking rond 1984, waarbij we tickets zouden verloten onder de mensen die 

het boek uitlenen. 

- UiTinVlaanderen: 1984 werd toegevoegd als evenement.  

- Productiemeeting: op 12 september zaten Sam en Rany samen om nog eens haarfijn door de 

attributenlijst te gaan, er worden geen grote kosten of speciale zaken meer verwacht. 

- Huisvandemens: we gaven een duoticket weg aan het Huisvandemens als tombolaprijs voor 

hun burendag op 15 september. 

 

https://www.overkop.be/


 

 

Moordtrein  (23-25 mei 2025) G Podium                                      Vicky  

 

- Audities: Nele wil deze houden op zaterdag 9 november. Vicky wil graag het Hobbylokaal 

vastleggen.  

- Startdatum repetities: de repetities zouden starten in de week van 18 november. 

- Fotograaf: Reinout Stevens werd vastgelegd als fotograaf. 

- Script: het script werd nagelezen door Jelle en wordt nu aangepast. Er komt een leescomité 

in oktober.  

- Schoolovereenkomst: volgens Vicky hebben scholen het nu in het algemeen even te druk om 

de schoolovereenkomst te ondertekenen. Het gaat slechts om één handtekening, maar we 

zullen volgende maand polsen.  

- Reclame programmaboekje: het is de bedoeling om in de programmaboekjes van ‘1984’ 

reclame te maken voor de audities, te bekijken met Nele.  

- Rany en Vicky hebben beide het gevoel dat Nele, Dagmar en Lore goed bezig zijn en het 

stuk in veilige handen is.  

- Blijkbaar zijn er niet super veel leden die aangeven dat ze mee willen spelen, dus gaan we 

zeker nieuw volk moeten aantrekken. We weten niet of hier een specifieke reden voor is. 

Drukke levens? Misschien is dit een bevestiging dat we inderdaad meer variatie in de duur 

van de theaterprojecten moeten aanbrengen?  

 

Schrijfcursus (15 juli - 3 september 2024) G Podium                                      Amin 

 

- Tina heeft nog geen factuur ontvangen van Jelle, en dus nog geen betaling gedaan.  

- Tina wil weten wat nu het eindresultaat van de cursus is, want de meningen van de 

cursisten zijn verdeeld. Rany denkt dat er, behalve die van Nele, geen andere cursisten voor 

het eind van het jaar een afgewerkt script gaan hebben. 

- Sommige cursisten beschreven het onderwerp van de cursus als ‘Hoe schrijf ik een ELEMENT 

script’ versus de initiële opgave ‘Hoe schrijf ik een script?’. We hadden de initiële opgave 

duidelijker aan Jelle moeten herhalen, want dit zijn natuurlijk twee verschillende 

cursussen.  

- Tina stelt voor om een terugkommoment te organiseren, eventueel over een half jaar? We 

kunnen hiervoor het Hobbylokaal huren. Rany denkt dat hier zeker animo voor zal zijn, 

verschillende cursisten hebben aangegeven dat het leuk was elkaar te feedbacken. 

- Jelle vraagt een moment om te praten over iets met het E-Team. Onze vergaderingen zijn 

zoals hij weet altijd toegankelijk. Vicky contacteert hem om te weten waar dit over gaat.  

- We moeten als E-Team naar de toekomst toe misschien eisen dat er een duidelijker 

lessenplan is. 

- Aan het begin van de cursus werd door Jelle een intake op papier omtrent de verwachtingen 

van de cursisten gedaan, we weten niet wat daar uiteindelijk mee gebeurd is.  

 

 



 

Marketing G Coulissen                                    Rany  

 

- Fotowedstrijd van de Stad Vilvoorde: onze inzending werd niet geselecteerd. Leen heeft de foto’s 

die ze had ingestuurd ingetrokken bij de organisatie (wegens het niet hebben van de rechten op de 

foto’s conform het reglement).  

- Op maandag 16 september houden we een vergadering met alle mensen die betrokken zijn bij 

marketing, met als bedoeling o.a. de huidige opsplitsing in verschillende groepen te bespreken. 

 

18e Verjaardag (28 september 2024) G Coulissen                     Sander & Amin   

 
Het event op Facebook is aangemaakt en de info is via de WhatsApp verspreid onder de leden. Het 

plan is om voor het aanvangen van de sponsortocht al wat dingen te gaan klaarzetten in het VOC. 

Vorig verslag en Exel benodigdheden. Bekers (Rolly) en servetten hebben we, dit moet niet 

aangekocht worden.   

Tina stipt aan dat het de bedoeling is dat Sander en Amin hier in de agenda een samenvatting geven 

van hun verslag, zo moeten de overige E-Teamleden niet alle verslagen apart lezen.  

Hoeveel aanwezigen? Is het belangrijk om het exacte aantal te weten? Wat wordt er verwacht van 

het E-Team? Moeten er auto’s zijn voor het vervoer voor de inkopen? Vicky vraagt om op tijd te 

communiceren of zij of Tina paraat moeten zijn. Sander en Amin denken nog eens na over hun 

precieze verwachtingen, zodat ze dit duidelijk aan de rest van het E-Team kunnen communiceren.   

 

AIAI (Stalstudio) G Foyer                                          

Rany 

 

De voorstellingen van Stalstudio voor komend seizoen werden bekendgemaakt. Laura speelt in 

november, december en januari mee in AIAI. Rany zal in de ledengroep op WhatsApp een oproep 

lanceren voor wie samen wil gaan kijken.   
 

Varia G Coulissen                                             

 

- Musicalcursus januari 2025 OPENDOEK: Sander & Sarah zijn ingeschreven, Silke en Ellie 

kregen nog eens een herinnering van Tina. Silke is ondertussen ook ingeschreven.  

- Invulling oude site Tobit: Vicky heeft Jakke hierover proberen bellen, maar hem niet aan de 

lijn gekregen. Ze probeert nog eens contact op te nemen.  

- Tina zorgt voor de bestelling van de nieuwe fotobanner in de zomer. Dit moet nog gebeuren 

- Gevangenis: werd nog niet opgehaald, Tina stuurde nog eens een herinnering. Intussen 

hebben een paar mensen Tina gecontacteerd via de advertentie op Tweedehands omdat ze 

 

https://docs.google.com/document/d/1TeV4StL0nNaly4TCauKQ-v9p50UbQ3SrB0GJez5Brjg/edit?usp=drive_link
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1rMI6zlYgzh15TLr3ucj8QvgAs1xTCFz9LOjzqY9TNyY/edit?usp=drive_link


 

interesse hebben in de gevangenis voor Halloween. Rany stuurt Geerke een bericht hierover, 

in de hoop wat druk op de zaak te zetten.  

- Alba: Thomas contacteerde Tina met de vraag of we Alba kunnen heropstarten voor het 

herfststuk van 2025. We bespraken dit verder tijdens de Teambuilding, waar besloten werd 

dat Tina Thomas terug zou contacteren met aanvullende vragen (vernieuwing?). Geen 

nieuws,  Tina moet het nog opnemen met Thomas. 

- Afscheidnemende E-Teamleden: we hebben nog altijd geen idee voor een cadeautje voor 

Jelle. Kunnen we de brainstorm hiervoor heropenen? We schuiven dit door naar een later 

moment aangezien het al laat is, maar willen dit zeker nog in orde brengen.  

- Mailbox: Vicky vraagt iedereen zijn eigen ELEMENT-mailbox kan gebruiken om te mailen in 

plaats van de info. Nu ontvangt zij als beheerder van die mailbox namelijk de reacties op 

die verstuurde mails, wat niet bevorderlijk is voor de opvolging ervan. We spreken af 

inderdaad meer de eigen mailbox te gebruiken. 

- Halloween: Amin wil weten of we iets gaan doen rond Halloween met ELEMENT? 

Teambuilding is een mogelijkheid, of misschien iets thematisch doen waarbij de leden hun 

creativiteit naar boven komt? Zelf denkt hij aan gedichten, maar misschien hebben andere 

E-Teamleden andere ideeën daarover? 

De andere leden van het E-Team staan wel open om iets te doen voor Halloween, al is dit 

misschien al wat kort dag. Het hoeft natuurlijk geen grootse activiteit te zijn, zaken zoals 

een impro, een filmavond of iets samen bakken kunnen ook leuk zijn. Amin mag zeker nog 

eens verder nadenken over wat hij precies graag zou doen. We kunnen dit ook zeker in het 

achterhoofd houden voor de kerstperiode, moesten we uiteindelijk niets meer rond 

Halloween doen. Een Secret Santa is bijvoorbeeld ook altijd leuk.   

- Omdat het budget voor de E-Teambuilding niet volledig werd uitgegeven, is er geld over 

voor een tweede E-Teambuilding later op het jaar. Wegens tijdsgebrek spreken we af op de 

volgende vergadering hier een datum voor te prikken.  

- Contactgegevens: het gsm-nummer op onze Facebookpagina en website is nog dat van Jelle. 

Rany vraagt of we dit niet moeten wijzigen naar dat van Vicky aangezien zij nu vizier is. 

Voorlopig laten we het nummer nog ongewijzigd. We kunnen dit meenemen met de 

statutenwijziging volgende AV.  

- Piano & Photography: Tina lanceerde een oproep voor de presentatie van dit evenement.  

- Kostuum: Sara Verdikt vraagt of ELEMENT of een ander lid een militair kostuum te leen 

heeft. Wij hebben een in onze kast, Tina neemt contact op voor de praktische afspraken.  

 

INFORMATIEVE ONDERWERPEN 

 

Website, social media & blog I Coulissen                                 Sander 

 

- We merkten op dat op onze website nog een verouderde versie van de statuten stond (adres 

nog de vorige maatschappelijke zetel). De actuele statuten staan hier op onze Google Drive: 

link. Sander zorgde er op 7 augustus voor dat dit geüpdatet werd. 

 

https://docs.google.com/document/d/1YHKeSl34EzSHa9Ly7LIVoHG1HaH5m0MzMz88UF8IMQg/edit


 

- Thomas liet ons weten dat er op de website geen pop-up meer verschijnt in verband met de 

cookies. Sander heeft hieraan gesleuteld, nu verschijnt er weer een pop-up (zelfs in het 

Nederlands en in het Engels). 

- Verjaardag 1 oktober: sturen we een ‘gelukkige 18e verjaardag’ mail vanuit ELEMENT? 

Andere ideeën om hier iets leuks rond te doen? Dit stond verkeerdelijk bij I en werd niet 

besproken. 

- Er waren tijdelijke stoornissen met de website wegens plugins die fatale fouten 

veroorzaakten, deze zijn nu opgelost. 

- Tina merkt op dat je van op de homepage niet kan doorklikken naar 1984, wat haar redelijk 

essentieel lijkt. Ze vraagt of Sander dit in orde kan brengen.  

 

Nieuwsbrief I Coulissen                     Rany & Sander 

 

Nieuwsbrief 107 werd verstuurd op zondag 8 september. We plannen begin oktober nog een 

mini-nieuwsbrief om extra reclame te maken voor 1984. 

 

BBQ (10 augustus 2024) I Foyer                                       / 

 
We werden uitgenodigd bij The Hedge voor een lekkere BBQ! We staken een paar uurtjes een handje 

toe op hun terreinen, en in ruil trakteerden zij onze drank. Het werd een gezellige namiddag en 

avond, met een rondleiding, veel beestjes, samen eten en een plons in het zwembad. 

 

Teambuilding 18 augustus 2024 I Foyer                                       Rany 

 
Het E-Team trok naar Brussel om gezellig samen te brunchen en onze E-Teambuilding 

vriendenboekjes in te vullen. Vervolgens trokken we naar het kanaal in Brussel waar we al 

kajakkend afval uit visten met de organisatie City to Ocean (vroeger Canal it up). Daarbij kregen we 

uitleg over het afvalprobleem in het kanaal en sorteerden we onze buit. Sander en Vicky visten 

maar liefst meer dan 10kg op. Als beloning voor ons harde werk haalden we een ijsje bij Gaston en 

vulden we onze boekjes verder aan.  

 

Phantastialand (15 augustus 2024) I Foyer                                           Sander 

 
Met twaalf aanwezigen genoten we van deze leuke uitstap! 

 

Monthly Movie Nights I Foyer                                           Sander 

 



 

 

De volgende movie night is Joker: Folie à Deux op vrijdag 4 oktober. 

 

ELEMENTAIR 2025 (1 maart 2025) I Foyer                          Sander & Amin  

 

Joren heeft gemaild om de zaal vast te leggen, en wacht nu op reactie van de stad. 

 
 

GEEN NIEUWS, doch niet te vergeten 
 

- Mei 2026 

- Cultuurraad 

- Externe regie toekomst? 

 

 


